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 לכבוד
 יו"ר/מזכיר המושב

 
  שלום רב.,

 
 אינטרנט מהיר לא רק בעיר

 

בנושא קידום שיפור תשתיות  התקשורתשר  –יועז הנדל  התקיימה פגישה עם לפני כחודשיים וחצי 
  האינטרנט במושבים.

שר התקשורת על חתימת אישור פריסת סיבים אופטיים ) אינטרנט מהיר( בכל היישובים  היום הודיע
 והמושבים ברחבי הארץ.

ובקפיצה מדובר בבשורה חשובה לתושבי המושבים בכל רחבי הארץ, מגבול לבנון ועד הערבה התיכונה 
 טכנולוגית אשר צפויה לייעל את השימוש באינטרנט ובתשתיות התקשורת.

היום יותר מתמיד ישנה חשיבות עצומה ליכולת שימוש מהירה ורציפה באינטרנט בכל מושב ויישוב 
להם כלל קליטה באינטרנט, יוכלו לעלות לזום  ההייתבמדינה. כעת ילדי מושב אביבים בגבול לבנון שלא 

תל אביב ולתושבי מושבי רמת הנגב תהיה קליטה כמו בבאר שבע. זוהי בשורה משמעותית כמו ילדי 
 למושבים בכל רחבי המדינה.

 

אני מודה לשר התקשורת, יועז הנדל על שיתוף הפעולה לקידום פריסת תשתית חשובה זו עבור חברי 
  .המושבים אשר סובלים מבעיות קליטה קשות

 

 

 

 כה בבר                

 עמית יפרח
 מזכ"ל

 

 


